
63 XXIV
22.06.2

012

Maciej KANDEFER - radny 

z Rymanowa

Interpelacja w sprawie zorganizowania 

strzeżonego kąpielska w okresie 

wakacji dla dzieci i młodzieży.

Referat ROŚ

Przygotowano dla Pana  Macieja KANDEFRA - 

Radnego RM w Rymanowie wystapienie dot. 

przygotowania przez Gminę na okres wakcji 

strzeżnego kąpeliska z  dniem 26.06.2012 . 

Znak: ROŚ.6332.9.2012.AK.

64 XXIV
22.06.2

012

Bronisław BRUK - radny z 

Puław

Interpelacja w sprawie naprawy 

uszkodzonych przpustów na drodze 

gminnej w Głębokiem (koło rzeki oraz w 

zatoce autobusowej).

Referat INW

W porozumieniu z RZGW Kraków - Oddział 

Rzeszów planowane jest wykonanie w tym roku 

naprawy przepustu oraz zabezpieczenie 

brzegów. 

65 XXIV
22.06.2

012

Andrzej WIERNUSZ - radny 

z Rymanowa

Interpelacja w sprawie uszkodzonej 

kładki dla pieszych łączacej ul. 

Mitkowskiego z ul. Kolejową w 

Rymanowie.

Referat INW Dokonano naprawy.

66 XXIV
22.06.2

012

Tomasz RAJNIK - radny z 

Posady Górnej

Wniosek o uzupełnienie prawej 

strony pobocza na drodze krajowej 

DK 28 w okolicy stacji paliw BP oraz 

Biedronki.

Referat INW Wniosek zrealizowany przez GDDKiA

67 XXIV
22.06.2

012

Wacław PELCZARSKI - 

radny z Ladzina

Wniosek o udrożnienie przepustów 

na drodze wojewódzkiej w okolicy 

mostu na Taborze w Ladzinie.

Referat INW
Złożono stosowny wniosek do Podkarpackiego 

Zarządu Dróg Wojewódzkich

68 XXIV
22.06.2

012

Wniosek o odmulenie rowu na 

długości drogi Królik Polski - 

Rymanów Zdrój
Refrat INW

Złożono stosowny wniosek do Podkarpackiego 

Zarządu Dróg Wojewódzkich

69 XXIV
22.06.2

012

Zapytanie dot. Uzdrowiska Rymanów 

S.A. i jego planów prywatyzacji. Odpowiedzi podczas sesji 

udzielił S. Szczepaniak - 

Naczelny Lekarz Uzdrowisk 

Podkarapackich.

70 XXIV
22.06.2

012

Janusz DĄBROWSKI - 

sołtys z Głębokiego

Wniosek o zasypanie powstałej 

"wyrwy" na drodze polnej w 

miejscowości Głębokie

Referat INW Dokonano naprawy.

71 XXIV
22.06.2

012

Czesław SZAJNA - 

Przewodniczący Osiedla 

Rymanów

Zapytanie dot. usytuowania i 

wyglądu budek handlowych w 

okolicy pijalni.

Odpowiedzi udzielono 

podczas sesji.

Interpelacje, wnioski i zapytania z XXIV Sesji Rady Miejskiej w Rymanowie - 2012

Andrzej PITRUS - radny z 

Królika Polskiego


